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9. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 25.9.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Ešte by som chcel pochváliť, tú čatu z technických služieb, čo robí, opravuje tie výtlky. 
Neviem, či by nebola taká, žeby sme sa nemohli zapodievať myšlienkou kúpiť ešte niekoľko 
tých strojov na opravu tých výtlkov, lebo tie výtlky jednak dobre sú, aj trvácne sú, neviem,  
pán poslanec, či on to vie a neviem, či aj to lacnejšie nevyjde, keď to urobí nejaká firma.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


